

SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA

СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ

№ 19-1/267emb

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the CICA Member States and has the honour to inform that Executive Director of the CICA Secretariat Ambassador Kairat Sarybay will be absent from 17 May to 21 May 2021.

In his absence, Ms. Chi Fang, Deputy Executive Director of the Secretariat, will act as Executive Director of the Secretariat.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 14 May 2021

Admy And Hand Hand Hand

MEMBER STATES
OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES
IN ASIA



SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA

СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ

Nº 19-1/267emb

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение государствам-членам СВМДА и имеет честь сообщить, что Исполнительный директор Секретариата СВМДА господин Посол Кайрат Сарыбай будет отсутствовать с 17 по 21 мая 2021 года.

В период его отсутствия обязанности Исполнительного директора Секретариата будет исполнять заместитель Исполнительного директора Секретариата госпожа Чи Фан.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить государствам-членам СВМДА уверения в своем весьма высоком уважении.

город Нур-Султан, 14 мая 2021 г.



ГОСУДАРСТВА-ЧЛЕНЫ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ